

### 华泰财险附加承保空运费用条款（B）

兹经双方同意，鉴于投保人已经如约支付了附加保险费，本保险扩展承保额外发生的空运费用。

但前提条件是有关空运费用必须与本保险单项下所承保的保险财产损失有关。

对本条附加条款项下的最高空运费用赔偿金额，在保险期限内不得超过明细表列明赔偿限额。

本保险单和其他批单条款中所载明的其他承保条件、除外责任、专用条款、条件条款依然适用。

### Cover of extra charges for airfreight Clause(B)

It is agreed and understood that otherwise subject to the terms, exclusions, provisions and conditions contained in the Policy or endorsed thereon and subject to the Insured having paid the agreed extra premium, this insurance shall be extended to cover extra charges for airfreight.

**Provided always that such extra charges shall be incurred in connection with any loss of or damage to the insured items recoverable under the Policy.**

**Provided further that the maximum amount payable under this Endorsement in respect of airfreight shall not exceed the amount stated below during the period of insurance.**

**Deductible: 20% of the indemnifiable extra charges, minimum \_\_\_ any one occurrence**

**Maximum amount payable:**

**Extra premium:**